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A kétszeres junior autókrossz Európa-bajnok Szabó Krisztiánnak nem sok időbe tellett, hogy a 

felnőttek között is bejelentkezzen a közvetlen élmezőnybe, hiszen pályafutása második felnőtt 

Európa-bajnoki futamán, az elmúlt hétvégi lettországi versenyen két előfutamát is megnyerte, és 

ráadásként megfutotta a hétvége abszolút leggyorsabb köridejét a Buggy 1600 kategóriában. Az 

igazi happy end egy korai rajt, és a döntőből való kizárás miatt ezúttal sajnos elmaradt, de az 

XLavina Pap Motorsport magyar tehetsége nem búslakodik emiatt, inkább már a jövő hétvégi, 

németországi Eb-futamra koncentrál.  

 

Szabó Krisztián: – Pozitívan értékelem ezt a hétvégét, mert tényleg minden nagyon jól működött. 

Az autó nagyon összeállt, a futómű tökéletes volt, motorikusan is minden a helyén volt, én pedig 

nagyon szeretem ezt a pályát, és imádok rajta versenyezni. Az egész hétvége tekintetében én 

futottam a leggyorsabb kört a kategóriámban, úgyhogy tényleg nagyon biztató hétvégén vagyunk 

túl, össze fog ez állni.  

 

– Már az első nap minden jól ment, és aztán vasárnap a második előfutamomat is simán 

megnyertem, ekkor futottam a hétvége leggyorsabb körét is. A harmadik előfutamban aztán sajnos 

ketten megelőztek a rajtnál, így ott harmadik lettem, és végül is ez döntött köztünk a 

rajtbesoroláskor, ezért én a 4. helyről várhattam az A-döntő rajtját.  

 

– Ami ezután történt, arról már szívesen lemondtam volna, de hát ezzel együtt semmiképp sem 

lehetek csalódott, hiszen a hétvége előtt azt mondtam, hogy ha A-döntőbe jutok, akkor már 

biztosan elégedett leszek, és ezt teljesítettem is.  

 

– A döntő rajtjában sajnos bemozdultam kicsit, és az új szabályok értelmében egyből kizártak korai 

rajtért. Eléggé bosszantó volt a dolog, mert én nem is tudtam az új szabályról, ráadásul az én 

futamom előtt és után is voltak korai rajtok a döntőkben, és furcsa módon, akkor meg még a régi 

szabályt alkalmazták, és nem zárták ki egyből a kiugró versenyzőket. Ettől függetlenül elismerem, 

hogy jogos volt a kizárás, mert valóban bemozdultam egy picit a rajtnál.  

 

– Ami történt, megtörtént, és most már kár lenne ezen rágódni. Jövő hétvégén jön az Európa-

bajnokság következő futama Németországban, úgyhogy mostantól csak ez jár a fejemben. Az is 

közrejátszott a kiugrásomban, hogy magam sem számítottam arra, hogy ilyen gyors leszek majd a 

többiekhez képest, és kicsit stresszeltem amiatt, hogy ilyen jó esélyekkel indulok a döntőben. De 

most már szerencsére tudom, hogy hová várjam magam a mezőnyben, úgyhogy a jövőben ezzel 

nem lesz gond.  

 

– A most következő hétvégén a németországi Seelowban folytatjuk a versenyzést, ahol én tavaly 

mentem először. Akkor az előfutamok nem sikerültek a legjobban, de a döntőben aztán a 9.-ről a 2. 

helyre jöttem fel, szóval a vége az tetszett. Nem tartozik a kedvenc pályáim közé, de ha az autó jó 

lesz, akkor élvezni fogom a versenyzést. Már alig várom, hogy kezdődjön!  
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